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Tříkrálová sbírka 
Letos probíhala v obci Tříkrálová sbírka netradičně. Kvůli nepříznivé epidemické 
situaci nemohli chodit koledníci k občanům domů. Náhradním řešením bylo umístě-
ní kasičky na obecním úřadě. Od 8. ledna do 24. ledna mohli občané přispět na sbír-
ku. Na sbírku bylo možné zaslat dárcovské DMS, využít sbírkový účet či online 
kasičku. V naší obci se vybralo 1 190,- Kč. Děkujeme všem občanům za příspěvky 
na sbírku. 
 
Za kulturní komisi: Věra Marková, Ing. Romana Řičánková a Lenka Konečná 
 

Velikonoční tvoření 
V období Velikonoc byla epidemická situace stále nepříznivá, proto neprobíhaly 
Velikonoce tradičním způsobem. Kulturní komise ve spolupráci s Mateřskou školou 
Radslavice připravily pro děti velikonoční tvoření. Děti si na obecním úřadě vy-
zvedly šablony s velikonoční tématikou. Mohly si vybrat na vymalování vajíčko, 
kuřátko nebo zajíčka. Jejich výrobky byly vyzdobeny autobusové zastávky v obci. 
Výzdobou zastávek se v obci navodila velikonoční atmosféra. Děti za krásné obráz-
ky dostaly sladkou odměnu. 
 
Za kulturní komisi: Věra Marková, Ing. Romana Řičánková a Lenka Konečná 

Pokud chcete mít přehled o dění v naší obci, přihlaste se k odběru novi-

nek na našem obecním webu www.obecradslavice.com ve spodní části. 

Sledujte nás i na sociálních sítích IG nebo FB, kde se snažíme informo-

vat o důležitých událostech v naší obci a okolí.  
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Veřejné osvětlení na B2 a B3, prodej parcel, parkování na točně, slovo starosty  

Slovo starosty 

Vážení spoluobčané, 
 

vítejte u jarního vydání zpravo-
daje. Doufám, že letošní chlad-
nější jaro nezpůsobilo problémy 
na vašich zahrádkách a vše roste, 
jak má. Také doufám a přeji si, 
aby se vaše soukromé i pracovní 
aktivity vrátily co nejdříve do 
normálu jako před pandemií. 
 
Život v obci se do normálu vrací. 
I když jsme teprve na začátku, 
tak se pomalu začínají rozjíždět 
venkovní společenské akce v 
souladu s vládními nařízeními.  
 
První přátelské utkání Rapidu a 
Pustiměře bylo po roční pauze 
vítaným zpestřením. Také další 
nadcházející akce jako Turnaj v 
malé kopané, Dětský den i Hasič-
ská soutěž o pohár Starosty obce 
jsou toho důkazem.  
 
Přátelé, užívejte si nadcházející-
ho léta ve zdraví, sportujte, po-
kud můžete, buďte co nejvíce 
venku. Pevně věřím, že následu-
jící podzim již další vlna nebude 
a pokud snad ano tak nevýznam-
ná.  
 
 

 

Marek Doležal, starosta 

Slovo starosty 

Složením nevratné zálohy ve výši 150 tis. 
korun bylo dokončeno první kolo jednání 
o prodeji stavebních pozemků v Radsla-
vičkách. Soukromý investor, který po-
zemky kupuje k výstavbě 2 rodinných 
domů, souhlasil s cenou 1 500 Kč za m2. 
Rozhodnutí zastupitelstva provedená v 
minulých letech se ukázala jako správná, 
protože prodej po odečtení provize spo-

lečnosti RE/MAX přinese do obecního 
rozpočtu cca 1,9 mil. korun. Obec má pro 
výstavbu rodinných domů podmínku, aby 
byla zachována uliční čára a stavby měly 
sedlovou střechu. Zapadnou tak vzhle-
dem do původní zástavby. 
 

 
Marek Doležal, starosta 

Žádáme řidiče motorových vozidel, kteří 
parkují na točně v Radslavičkách u kon-
tejnerů, aby zachovávali průjezd na ko-
munikaci min. 6 m a umožnili tak bezpro-
blémový průjezd autobusu a zároveň do-
statečný rozhled. Na této komunikaci, 
která patří JMK není 
oficiální parkoviště. 
Upozorňujeme, že při 
odstavení vozidla u 
odbočky na starou 
stranu by měla být 
dodržena vzdálenost 
min. 5 m od hranice 
křižovatky. Po kon-
zultaci s dispečinkem 
IDOS JMK bude pří-
padná další neprů-
jezdnost řešena přivo-
láním PČR. Upozor-
ňujeme také, že maji-
telé novostaveb mají 
ve svých stavebních 

povoleních povinnost vytvořit parkovací 
místa pro svá vozidla, a proto je žádám o 
parkování vozidel na jejich vlastních par-
kovacích místech. 
 

Marek Doležal, starosta 

Výzva k ohleduplnosti  

při parkování na točně  

v Radslavičkách 

Stavební pozemky mají 

svého kupce  

Nové lampy veřejného  

osvětlení B2 a B3 
Na sloupech veřejného osvětlení na trase 

B2 a B3 (od pískoven ke spodní bráně 

JZD) se v dohledné době budou vyměňo-

vat svítidla. Výměnu všech svítidel na této 

trase, stmívače na křižovatce u Kančí ulič-

ky a renovaci rozvaděče veřejného osvět-

lení u Hostince u Karla bude realizovat 

firma Elektrocentrum spol. s r.o. Vyškov.  

 

Marek Doležal, starosta 
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Chodník v Radslavičkách, odstavné stání před kd, zrcadlo u Kančí uličky 

V Radslavičkách už se chodí  

po novém chodníku 
Koncem dubna skončila plánovaná výstavba nového chodníku v Radslavičkách. Zlep-

šování dopravní situace chodců a dětí v obci jsme měli jako prioritu v našem volebním 

programu a myslím, že se nám tento slib daří plnit velmi dobře. Chodník pro pěší v dél-

ce cca 200 m a parkovací stání pro 5 osobních aut vzniklo za spolupráce obce a místní 

akční skupiny MAS Hanácký venkov, která zajišťovala dotaci ve výši cca 798 tis. korun 

z fondu IROP. Chtěl bych touto cestou poděkovat za velmi dobře odvedenou práci fir-

mě VHS stavby Vyškov s.r.o. Tato firma prováděla v naší obci již několikátou zakázku 

a vždy ke spokojenosti nás všech ve výborné kvalitě. Moje slova jistě potvrdí obyvatelé 

Radslaviček, kterým nový chodník bude sloužit k bezpečné chůzi od zastávky domů.  

Marek Doležal, starosta 

Odstavné stání před KD ještě letos 
Dalším z projektů, kterými se snažíme zlepšovat prostře-

dí v naší obci, je odstavné stání před kulturním domem. 

Žádost o vydání stavebního povolení byla podána začát-

kem června a dodavatelskou soutěž jsem již vypsal. Vý-

běrové řízení vyhrála firma EDMA s.r.o. z Drnovic, kte-

rá bude projekt realizovat za částku 603 tis. Termín plně-

ní jsem nastavil do konce listopadu 2021. Osm nových 

odstavných stání pro osobní auta určitě pomůže dopravní 

situaci před KD.  

 

 

 

Marek Doležal, starosta 

Zrcadlo u Kančí uličky 

V křižovatce Kančí uličky a účelové komunikace k JZD insta-

lujeme nové zrcadlo pro lepší výhled při vjíždění do této křižo-

vatky. Podle vyhlášky se o křižovatku nejedná. Křižovatka mů-

že být označena jako křižovatka, pokud se jedná o křížení dvou 

místních komunikací - to zde bohužel není a tedy nemůže být 

dopravní značení. Cesta na B2 a B3 je podle pasportu pořád 

jako účelová komunikace. Platí zde ovšem pravidlo PRAVÉ 

RUKY. Pro lepší rozhled jsme rozhodli o instalaci zrcadla, 

kterou provede firma Trasig Vyškov v ceně cca 11 tis. korun. 

Marek Doležal, starosta 
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Horní hřiště, projekt výstavby chodníku  

Radslavák — Červen 2021  

Dotace pomohla dokončit úpravy na 

horním hřišti v Radslavičkách 
V Radslavičkách na horním hřišti ještě pár dní budou probíhat 

stavební úpravy svahu. Tyto dodělávky byly plánované a jsou 

součástí větších úprav celého horního hřiště. V areálu celého 

sportoviště přibydou ještě nové lavičky, herní prvky pro děti a 

malá workoutová zóna. Dokončení stavebních prací bude za-

čátkem prázdnin. Na jeden z herních prvků budeme muset po-

čkat do srpna, ale to nebude bránit tomu, aby se nové hřiště 

mohlo již o prázdninách používat. Přidělená dotace z JMK ve 

výši 250 tis. Kč významně pomohla celé realizaci. Chtěl bych i 

zde vyzdvihnout dobrovolnou práci Ivoše Dofka, Tondy Fialy, 

Zdenka Jelínka ml., Vaška Szkuty, Rosti Vlacha při doděláv-

kách altánu. Zde bude ještě vznikat posezení s udírnou a malým 

zázemím pro konání společenských akcí. 

Marek Doležal, starosta 

Projekt výstavby chodníku od 

„obchodu“ po Floriana 
Myslet na několik let dopředu - to je moje vize. Stejně jako 

setrvalý rozvoj obce Radslavice. Pověřil jsem projektantku Ing. 

Řičánkovou k přípravě návrhu SOD a cenové nabídky ke zho-

tovení projektové dokumentace na vybudování chodníku od 

„obchodu“ po sochu Floriana. Pro-

jekt to nebude vůbec jednoduchý, 

jeho zpracování bude probíhat možná 

i více než rok, ale není na co čekat. 

Již několik let máme zpracovanou 

studii. Ta ale k získání dotací nebo k 

výstavbě nestačí. Chci, aby jsme byli 

připraveni, aby byla jasná trasa chod-

níku, sjezdy na komunikaci, přemís-

tění veřejného osvětlení a další ne-

zbytné souvislosti. Musí se vyřešit 

bezpečnost dopravy před MŠ 

(přechod, zpomalovací retardéry 

apod.), tvar křižovatky u obchodu v 

návaznosti na neustále rostoucí do-

pravu, zastávka pro vystupování z 

autobusu u obchodu ve směru do 

Radslaviček atd. Tyto, a ještě plno 

dalších věcí k vyřešení nás nyní se 

zastupiteli čeká. Všichni tak nějak 

víme, že se jednou tento projekt musí 

realizovat. Situace v dopravě se nebude zlepšovat, a chodit po 

silnici také pořád nemůžeme. Tento velký projekt bude velkým 

přínosem pro celou obec a chci ho dotáhnout do konce. 

Marek Doležal, starosta 
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Výpis z usnesení, vyhlášky obce 

1. Zastupitelstvo obce Radslavice určuje zapisovatelku pí. Lenku Konečnou a ověřovatele zápisu p. Karla Školaře a pí. Mgr. 
Janu Szkutovou. 
 
2. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 12/2020. 
 
3. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 1/2021. 
 
4. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Účetní závěrku obce Radslavice za rok 2020.  
Usnesení č. 1/2021 
 
5. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Účetní závěrku Mateřské školy Radslavice, příspěvkové organizace za rok 2020. 
Usnesení č. 2/2021 
 
6. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje převedení kladného hospodářského výsledku za rok 2020 v částce 26 893,03 Kč do 
rezervního fondu Mateřské školy Radslavice, příspěvková organizace a čerpání dle potřeb školy. 
Usnesení č. 3/2021 
 
7. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o výhradním poskytování realitních služeb s firmou Golden Home Group 
s.r.o. 
Usnesení č. 4/2021 
 
8. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Zprávu o uplatňování Územního plánu Radslavice. 
Usnesení č. 5/2021 
 
9. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu č.: PR-001030060845/002-MOPR o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene se spol. E.ON Distribuce, a.s. za jednorázovou úplatu 1 100,- Kč. 
Usnesení č. 6/2021 
 
10. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí připomínky z diskuse.  
Usnesení č. 7/2021 

Výpis usnesení z letošního 10. března  

Důležité a platné vyhlášky  

obce Radslavice 
V této části bych rád upozornil na platné obecní vyhlášky. Níže uvádím nejdůležitější citace. Celý přehled o obecních vyhláš-

kách najdete na webu obce Radslavice zde: www.obecradslavice.com > Obecní úřad > Hlavní dokumenty úřadu  > Vyhlášky a 

nařízení 

Vyhláška  OZV č. 3/2008 o zabezpečení veřejného pořádku: 

…...Každý je povinen se zdržet o nedělích a státem uznaných svátcích veškerých prací spojených s užíváním zařízení a přístrojů 

způsobujících hluk jako křovinořezů, motorových pil, cirkulárek a benzínových sekaček na trávu….. 

 

Vyhlášku OZV č. 5/2008 kterou se stanovují podmínky pro pálení suchých rostlinných materiálů 

…..Suché rostlinné materiály lze spalovat pouze v období od 1.3. do 30.11. a to jen za příznivých povětrnostních podmínek…. 

Suché rostlinné materiály se nesmí spalovat o nedělích a státem uznaných svátcích……. 

 

Vyhlášku OZV č. 4/2008 kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 

…..Na veřejných prostranstvích v obci, je možný pohyb psů pouze na vodítku nebo s náhubkem. .....Na veřejných prostranstvích 

v obci, se zakazuje výcvik psů…..Splnění těchto povinností zajišťuje osoba která má psa na veřejném prostranství pod dohle-

dem. 

 

Děkuji, že dodržujete pravidla, která zpříjemňují život v obci nám všem. 

http://www.obecradslavice.com
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Výpis z usnesení, opěrná zeď 

Radslavák — Červen 2021  

Výpis usnesení z letošního 10. března  

1. Zastupitelstvo obce Radslavice určuje zapisovatelku pí. Lenku Konečnou a ověřovatele zápisu p. Zdenka Jelínka a p. Ing. Mi-
loslava Dolejše. 
 
2. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 2/2021, 3/2021. 
 
3. Zastupitelstvo obce Radslavice deleguje v souladu s ustanovením §84 odst. 2 písm. f) zákona č.      128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů, paní Mgr. Janu Szkutovou jako zástupce k zastupování obce Radslavice na valných hromadách spo-
lečnosti Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s., IČ 49454587, konaných v průběhu roku 2021. 
Usnesení č. 1/2021 
 
4. Zastupitelstvo obce Radslavice deleguje v souladu s ustanovením §84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů, pana Marka Doležala jako zástupce k zastupování obce Radslavice na valné hromadě společnosti 
Respono, a.s., IČ 49435612, konané 22. 6.  2021. 
Usnesení č. 2/2021 
 
5. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Závěrečný účet DSO Hanácký venkov za rok 2020. 
 
6. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Závěrečný účet obce Radslavice za rok 2020 a vyjadřuje souhlas s celoročním hos-
podařením, a to bez výhrad. 
Usnesení č. 3/2021 
 
7. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.: PR-001030065739/002-
MOPR se spol. EG.D, a.s. za jednorázovou úplatu 1 000,- Kč. 
Usnesení č. 4/2021 
 
8. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.: PR-001030065694/001-
MOPR se spol. EG.D, a.s. za jednorázovou úplatu 1 000,- Kč. 
Usnesení č. 5/2021 
 
9. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu č.: PR-001040020417/003-MOPR o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene se spol. EG.D, a.s. za jednorázovou úplatu 1 100,- Kč. 
Usnesení č. 6/2021 
 
10. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje č. JMK070569/21/
ORR ve výši 250 000,- Kč. 
Usnesení č. 7/2021 
 
11. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o dílo se spol. Lefay s.r.o. na dodávku a montáž herních prvků ve výši 
298 594,- Kč s DPH. 
Usnesení č. 8/2021 
 
12. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí připomínky z diskuse.  
Usnesení č. 9/2021 

Opěrná zeď v Radslavicích stále čeká 

na povolení 

Když jsem naposledy ve zpravodaji psal o plánované výstavbě opěrné zdi v Radslavicích, tak jsem doufal, že při vydání tohoto 

čísla zpravodaje již bude stavba v plném proudu. Řízení k povolení stavby proběhlo bez připomínek a nic nebrání vydání povo-

lení, předpokládám v tomto týdnu s nabytím právní moci během měsíce (15 dní nabytí + cca 10 dní na převzetí). Naštěstí doda-

vatelská firma Navláčil stavební firma s.r.o. je časově flexibilní a má dostatečné kapacity pro realizaci zakázky a čeká jen na 

povolení stavby. Podle nejnovějších informací by se mohlo začít se stavebními pracemi na konci prázdnin. Doufejme, že to vy-

jde a oprava opěrné zdi bude hotová do konce roku 2021. 

Marek Doležal, starosta 
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Mateřská škola 

„Covidové období“ trvá pro všechny již velmi dlouho. Nejdří-
ve jsme si zvykali, že s námi žije nový virus, a vzápětí jsme 
museli řešit různá opatření, omezení, pokyny, zákazy atd. To 
vše se odrazilo nejen v našich rodinách a domovech, ale i v 
zaměstnání. 
Tyto věci se samozřejmě nevyhnuly ani školám a školkám. 
Poznamenalo to i naši školku v Radslavicích. V současné době 
školku navštěvuje 25 dětí a kapacita je zcela naplněna. 
Na začátku celé situace jsme museli změnit organizaci běž-
ných činností a ve školce vše zařídit tak, aby byla dodržena 
nová hygienická opatření, a přitom děti byly ve školce i nadále 
spokojené a potřebná opatření nás příliš neomezovala. 
Děti musely mít ve školce k dispozici své roušky, kdyby se 
vyskytla nákaza přímo v zařízení. Důležitým opatřením byla 
také soustavná průběžná dezinfekce veškerých prostor, kde se 
pohybovali rodiče a děti. Na dlouhý čas byly zrušeny veškeré 
společné akce s rodiči: besídky, dílničky… 
Když přišla s podzimem druhá vlna epidemie, začal kolotoč 
omezení, opatření a nových pokynů znovu. Bohužel nákaza se 
nevyhnula ani nám a v listopadu se mateřská škola ocitla v 
povinné týdenní karanténě. Dalším zásahem do chodu MŠ 
bylo vládní uzavření všech mateřských škol od 1. března 2021. 

I v první vlně jsme se snažily s dětmi udržovat kontakt a před-
školním dětem zajistit materiály k výuce. Nebyl pro nás pro-
blém zahájit distanční vzdělávání pro předškolní děti, které již 
bylo povinné. Dětem jsme připravovaly pracovní listy, jednou 
týdně jsme měli on-line setkání přes aplikaci zoom.  
Mateřská škola byla od 12.4. otevřena nejprve pro předškolní 
děti a děti IZS (integrovaný záchranný systém). Novinkou pro 
všechny bylo povinné testování, které probíhalo 2x týdně. Přes 
všechny prvotní obavy to děti zvládaly dobře. 
Vyzkoušely jsme si, jak se pracuje v menší skupině dětí a 
mohly jsme se dětem maximálně individuálně věnovat. 
Od 10.5. se dveře školky otevřely pro všechny děti, bez testo-
vání. Pomalu jsme najížděli do starých kolejí, i když stále s 
přísnými hygienickými požadavky. Dětem i nám se již stýska-
lo po normální školce, po společném setkání a zážitcích. 
Věříme, že vše se dá zvládnout s optimismem a nadějí, že nás 
čekají lepší zítřky. 
 
 
 

Mgr. Lenka Dvořanová, DiS. 
ředitelka školy 

Jak změnil „covid“ život v naší školce 
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Tělovýchovná jednota 

TJ 

Dobrý den vážení spoluobčané, členové TJ a fanoušci sportu. Vlivem pandemie a vládních nařízení se toho od ranného podzimu 
roku 2020 moc neudálo. I ten silvestrovský fotbálek jsme museli zrušit. Fotbalová sezona byla zrušena. Nějaké rozvolnění při-
šlo asi v dubnu, kdy jsme si mohli jít konečně zatrénovat na hřiště. Zpočátku v šesti lidech bez brankaře, nyní už ve větším po-
čtu i s brankařem! Život se na hřiště pomalu, ale jistě navrací. 22. května na našem hřišti sehráli přátelské utkání starší žáci Vyš-
kova proti klukům z Líšně, které vyškovští prohráli 7:3. Další akcí na hřišti byla oslava 50. narozenin našeho trenéra a kamaráda 
Edy Lasoty, kterému tímto ještě srdečně gratulujeme k životnímu jubileu. Při této příležitosti jsme na trenérovo přání zahráli 
fotbálek mladí proti starším. Zkušenosti se projevily a mladí, přes svou dravost, odešli tvrdě poraženi. Svou letošní premiéru si 
odbyl i Rapid, bez šancí jsme nebyli, ale bezzubí v koncovce ano. A tak v kombinaci s naší horší fyzičkou skončilo utkání po-
měrem 0:6. Je na čem pracovat! O nadcházející fotbalové sezoně prozatím víme jen to, že začne o víkendu 7.-8. srpna. Začát-
kem září společně s SDH pro děti uspořádáme branný závod. Na všechny akce vás samozřejmě upozorníme předem rozhlasem 
či letáky. Na závěr bych rád všem popřál pevné zdraví a nervy. 
                                         

  Jaroslav Konečný, Předseda Tělovýchovné jednoty Radslavice, z.s. 
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Sbor dobrovolných hasičů 

Hasiči 

Radslavák — Červen 2021  

Vážení občané, 

i když bychom vás velmi rádi seznámili s činností našeho hasičského sboru v první půlce roku 2021, není bohužel moc akcí, 

které jsme stihli zorganizovat. Náš „rozjetý vlak“ úplně zastavilo vládní opatření z důvodu Covidu 19. 

Nemohli jsme tak naplánovat tradiční zájezd na hory, který každý rok organizujeme pro naše občany a děti, o který je tradičně 

obrovský zájem. Zrušila se okrsková soutěž (soutěž mezi jednotlivými sbory IV. okrsku – Radslavice, Pustiměř, Drysice, Zele-

ná Hora, Podivice, Myslejovice), nebyly organizovány tradiční Valné hromady jednotlivých sborů, nebylo soustředění sportov-

ců. 

Sezonu jsme tak začali až začátkem května, kdy jsme se zúčastnili Mše svaté na počest sv. Floriána v kostele v Drysicích, 

ovšem stále za dodržování nařízených hygienických opatření.  

12.května proběhla schůze jednotlivých sborů ve Vyškově ohledně pořádání soutěží na okresní ligu 2021. Za náš sbor se zú-

častnil delegát bratr Lukáš Formánek. Byly dohodnuty termíny včetně organizátorů. SDH Radslavice bude mít okresní ligu 

10.července a 18.září noční soutěž. 

Dovolte nám, abychom Vám všem jménem hasičského sboru v Radslavicích popřáli krásný rok 2021. Musíme věřit, že nás už 

žádná nepříjemná opatření nebudou omezovat v naší činnosti a že se zase všichni budeme scházet na různých kulturně-

sportovních akcích. 

 

 

František Holub                                                                                                                                                  Martin Jelínek                                                                                 

starosta SDH                                                                                                                                                        velitel JSDHO                                                                               

starosta IV.okrsku                                                                                                                                               velitel IV.okrsku                                                                              

12.06.2021 Šaratice 13:00 O putovní pohár starosty obce M,Ž 

12.06.2021 
Moravské Málkovi-

ce 
09:00 O pohár starosty obce MH 

19.06.2021 Topolany 09:00 O pohár starosty obce MH 

26.06.2021 Hlubočany 13:00 O pohár starosty obce M,Ž 

03.07.2021 Habrovany 13.00 O pohár starosty obce M,Ž 

10.07.2021 Radslavice 13:00 O pohár starosty obce M,Ž, V35 

17.07.2021 Kučerov 13:00 Kučerov M, Ž 

14.08.2021 Tvarožná 13.00 O pohár starosty obce M,Ž, 

21.08.2021 Ivanovice na Hané 13.00 Memoriál Jiřího Holby M,Ž, V35 

28.08.2021 Tučapy 13:00 O pohár starosty obce M,Ž, V35 

04.09.2021 Hodějice 13:00 Memoriál+putovní pohár M,Ž, 

04.09.2021 Pustiměř 19:00   Noční soutěž Pustiměř MH 

05.09.2021 Mokrá 11:00 O putovní pohár starosty obce M.Ž 

11.09.2021 Křižanovice 08:30 O pohár starosty obce 
MH Soptík 2021-

2022 

11.09.2021 Velešovice 09:00 O pohár  obce Velešovice 
MH Soptík 2021-

2022 

11.09.2021 Šaratice 19:00 O pohár starosty sboru M,Ž 

18.09.2021 Tučapy, Hlubočany 08:00 
Přebor ješdnotlivců běh 60m s překážkami + šta-

feta dvojic 
MH                 

Soptík  2021-2022 

18.09.2021 Radslavice 19:00 O pohár starosty obce M,Ž, 

25.09.2021 Topolany 13:00 O pohár starosty obce M,Ž 

16.10.2021 OSH  7:30 Okresní kolo ZPV MH 

13.11.2021 Drnovice 08:00 O pohár starostky obce 
MH                 

Soptík  2021-2022 
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Maminky Radslavic 

Hra v obci 
V poslední době se vše „motá“ kolem Covidu. Děti na distanční výuce měly letos krásnou zimu. Sáňkovaly na kopaninách a 
bruslily pod Zelenkou - zimní počasí trvalo poměrně dlouho. Na konci února opadl sníh a co dál? Vládní opatření vydala naříze-
ní o nepřekračování hranic katastru obce, proto se maminky rozhodly dětem i dospělým tuto „karanténu“ zpříjemnit. Po celém 
katastru obce byly rozmístěny otázky - celkem jich bylo 83. V horní části byly otázky pro děti školkového věku a v dolní části 
kartiček byly otázky pro věkovou kategorii 6 - 99 let. Mapa a kartičky byly stále přístupné, a tak si jej mohli občané kdykoli vy-
zvednout. První kolo začalo 2. března od 16 hod. a setkalo se s kladnou odezvou, proto jsme se rozhodli udělat ještě další 2 kola. 
Vždy před změnou otázek si mohly děti vyzvednou pestré odměny. Při druhém kole jsme vymysleli spojení hry s úklidovou akcí 
obce. Spousty dětí se po obci proháněly s pytli a pomáhaly obec udělat hezčí. Za to jim patří velké díky. Moc ráda bych poděko-
vala těm, co s organizací pomáhali: Vašek Szkuta, Jakub Pospíšil, Natka Jelínková, Lucka Jelínková, Helča Jelínková, Lenka 
Dvořanová, Leona Brunclíková, Petra Trávníčková, Lenka Konečná, Romana Řičánková. 
 

Jana Szkutová 
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Maminky Radslavic 

Den dětí 
Dětský den letos proběhl trochu později, ale i tak s úspěchem. Nedělní odpoledne bylo sice velmi horké, ale děti to nezastavilo. 
Na fotbalovém hřišti plnily úkoly, za které dostávaly body a ty pak v bance proměnily na peníze u Lenky Konečné. Za penízky si 
mohly koupit pití, bonbóny nebo párek v rohlíku od Romči Řičánkové. V obchůdku na ně čekalo spoustu zajímavých věcí v hod-
notě 5, 10, 15 nebo 20 Kč, které prodávala Jitka Ambrožová. Nově dětem i dospělým připravovala Leontýnka Konečná domácí 
limonády. Přijel pojízdný stánek s popcornem nebo cukrovou vatou a nechyběl ani otevřený kiosek, kde obsluhovali Jirka Hučík 
a Zdenda Jelínek. Kdo už nechtěl soutěžit, mohl si zaskákat na skákacím hradě, který přivezl Jirka Navrátil a Vašek Szkuta, na 
bezpečnost dětí dohlížela Věrka Marková. Barunka Doležalová s rodiči pomáhali dětem při vyrábění andílků nebo vážek z korál-
ků. Dále musím zmínit všechny pomocníky, kteří měli na hřišti nachystané soutěže pro děti a tím děkuji Zuzce Spáčilové, Kam-
če Ising, Janče Oujezdské, Zuzce Fialové, Máje Oujezdské, Honzíku Szkutovi, Mirku Řičánkovi st., Mirku Řičánkovi ml., Ada-
mu Šafářovi, Verče Unjatycké a Renče Šafářové. Ještě jednou všem moc děkujeme a příští rok zase na viděnou. 

Jana Szkutová 
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Maminky Radslavic 
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Terénní auto v lomu 

Terénní auto sjelo na Vyškovsku do  

lomu, z vody ho vytahoval jeřáb 

Scéna jako z akčního filmu. Terénní auto padá ze srázu a po chvíli mizí pod vodní hladinou. V sobotu dopoledne skončilo na 

dně v Konečné skale. Podle policejního mluvčího Davida Chaloupky v okolí zatopeného lomu projížděl v terénním autě značky 

Land Rover sedmadvacetiletý muž. S auta se dostal ještě před jeho pádem do vody. „Projížděl po nezpevněné cestě, měl s autem 

uklouznout a vyjet přímo k lomu. Z auta stihl včas vystopit. Zabrzdit se mu ho ale nepodařilo. Přes jeho veškerou snahu se terén-

ní vůz sesunul přímo do zatopeného lomu, kde zmizel pod hladinou,“ informoval o havárii Chaloupka. Na místo dorazil jeřáb, 

kterému hasiči v zarostlém terénu museli vysekat cestu. K potopenému autu se ponořili policejní potápěči, kteří ho uvázali a 

jeřáb vytáhl na břeh. „Z havarovaného auta se do vody dostaly provozní kapaliny. Proto jsme na hladinu nasadili takzvané 

sorbční hady, které zabránily jejich šíření. Uniklé kapaliny hasiči z vody odstranili,“ řekl mluvčí jihomoravských hasičů Filip 

Venclovský. 

 

Ke skalní tůni přijela také chemická laboratoř, zástupci odboru životního prostředí a rybářů. Lom je totiž rybářským revírem. K 

úhynu ryb tam zatím nedošlo. „Auto už tam do vody sjelo asi před deseti lety. Traduje se také, že tam měla kdysi zahučet i něja-

ká armádní technika. Do vody se teď v sobotu dostalo palivo, ale k úhynu ryb zatím nedošlo. Je tam velká hloubka. Snad kolem 

osmnácti metrů? Tak co nezachytili a nezlikvidovali hasiči se snad naředí. Vysazujeme tam hlavně kapry. Tůň byla kdysi vyhlá-

šená na úhoře,“ řekl Deníku předseda vyškovského rybářského spolku Radoslav Kotík. 

Zdroj: vyskovsky.denik.cz 


